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VPRAŠANJA, POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA TER ODGOVORI NANJE 
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-Boris Edšidt:  /predloži pisno/   
 

POBUDA še enkrat: 
Glede poskusnega delovanja čistilne naprave v Segovcih, dajem pobudo o ogledu 
delovanja čistilne naprave in strokovnega vodenja o delovanju. 
Pobudo dajem na podlagi vedno večjega zanimanja občanov o delovanju, pa 
kot član občinskega sveta nimam oz. nimamo zadostnih informacij oz. 
znanja, da zagotovimo pravilno dajanje informacij na terenu. 
 
Odgovor: 
Kot smo obvestili občane bo ogled in strokovno vodenje organiziran 
predvidoma v mesecu oktobru 2016 / najava v okviru občinskega praznika/. 
 
 
POBUDA še enkrat 
Prav tako dajem pobudo o informiranju občanov o delovanju C kraka in 
aktivnosti na Segovškem črpališču oz. napajališču vodovoda. Enako glede 
funkcije vodnjakov grajenih v neposredni bližini črpališča. Vedno več 
sprehajalcev ob reki Mud z velikim zanimanjem ogleduje navedene objekte, 
pa smo v teh informacijah nekoliko skopi oz. nezadostno seznanjeni. 
 
Odgovor: 
Kot smo obvestili občane bo ogled in strokovno vodenje organiziran 
predvidoma v mesecu oktobru 2016 / najava v okviru občinskega praznika/.  
 
 
 
POBUDA 
Občani Apač želijo, če se Iahko postavi še ena svetilka na relaciji Lesjak  - 
Knap.  
 
ODGOVOR: Omenjena pobuda se je vzela na znanje, zadeva se bo skušala 
reševati v okviru finančnih zmožnostih pri pripravi proračunov za 
naslednja leta. 
 
 
VPRAŠANJE 
Ali je res, da zbirni center Puconci oz. njeno sporedno podjetje, začelo 
graditi stanovanjski kompleks v Murski Soboti. Ce je res me zanima iz 
katerega denarja to dela. Kot vemo so zadnje položnice bile zvišane za 1 
evro zaradi zgube. 
 
ODGOVOR:  
»Spoštovani, 
podjetje CEROP d.o.o., ki je v lasti vseh 27 pomurskih občin (tudi Občine Apače) 
se ukvarja s področjem obdelave in odlaganja preostankov obdelave komunalnih 
odpadkov, za kar ima v upravljanju infrastrukturo regijskega centra za ravnanje 
z odpadki. Po prioritetni lestvici ravnanja z odpadki je najvišja prioriteta, s 
katero se v podjetju tudi v veliki meri ukvarjamo preprečevanje nastajanja 
odpadkov, kjer je naša funkcija predvsem v tem, da mlade in druge obiskovalce 
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našega centra (lansko leto je obiskalo naše podjetje več kot 3.500 mladih, ki so 
si pri nas ogledali ravnanje z odpadki v sklopu naravoslovnih dni) seznanjamo s 
težavami, ki nastajajo pri ravnanju z odpadki v času ko ti že nastanejo in so 
predmet obdelave v regijskem centru.Takoj za tem je po prioriteti ravnanja z 
odpadki ponovna uporaba zavrženih izdelkov oziroma predmetov, ki jih 
posameznik več ne uporablja. Da bi lahko takšen izdelek ali predmet prišel v 
ponovno uporabo ga je potrebno ali nekoliko popraviti, ali dodelati ali pa morda 
samo očistiti, za kar je potrebno imeti ustrezen prostor in izvajalce, ki bodo to 
storitev opravili. Ker gre v tem primeru za storitve, ki jih preko prodaje 
obnovljenih ali popravljenih ali dodelanih ali očiščenih rabljenih predmetov, ni 
možno pokriti, se v svetu in vse bolj tudi pri nas uveljavljajo t.i. socialna 
podjetja, v katerih to dejavnost izvajajo posamezni izvajalci, ki spadajo v 
kategorijo težje zaposljivih posameznikov in jim država preko različnih vzpodbud 
namesto socialnih prejemnikov preko socialnega podjetja zagotavlja določen del 
sredstev, da lahko takšno socialno podjetje živi in deluje. V ta namen smo v 
okviru programa razvoja podjetja CEROP d.o.o. sprejeli ob sprejemu poslovnega 
načrta za leto 2016 odločitev, da se v Murski Soboti v okviru rekonstrukcije 
objekta nekdanje družbene prehrane, ki stoji sredi Murske Sobote, izgradi 
sodoben center ponovne uporabe, ki ga bo upravljalo socialno podjetje, v 
katerem je CEROP d.o.o. manjšinski lastnik. Takšne oblike izvajanja socialnega 
podjetništva bomo razvijali postopoma v vseh občinah oziroma občinskih 
središčih, kjer bo skupaj z občino ugotovljen interes in možnost zagotavljanja 
prostorskih kapacitet.  
So pa v okviru objekta centra ponovne uporabe v Murski Soboti predvideni tudi 
ostali poslovni prostori, namenjeni delovanju socialnega podjetja, predvsem pa 
je del objekta, kot medgeneracijski center, namenjen tudi oskrbovanim 
stanovanjem. Ta del izgradnje objekta, ki bo tržno usmerjen se bo gradil iz 
kredita, ki ga bo podjetje CEROP d.o.o. najelo pri komercialnih bankah in bo 
odplačan iz naslova prodaje stanovanj, za kar je v Murski Soboti že sedaj izjemno 
veliko zanimanje. To pa pomeni, da v podjetju CEROP d.o.o. v smeri izgradnje 
stanovanjskega dela objekta v Murski Soboti ne bomo angažirali nobenih sredstev, 
povezanih z ravnanjem z odpadki. Medtem ko bo novi center ponovne uporabe 
postal sestavni del našega procesa ravnanja z odpadki in se bo kot tak financiral 
v skladu s poslovnim načrtom.  
Hkrati smo s tem tudi, upam da odgovorili na vprašanje vašega svetnika g. Borisa 
Edšidta, pri čemer moramo poudariti, da nas veseli, da se celotna regija 
identificira tudi z našim podjetjem, ki je regijskega pomena, zato smo za vsa 
vprašanja vedno na razpolago in bomo tudi v prihodnje nanje z veseljem 
odgovarjali. Hkrati vas vabimo, da se v zvezi s tem, morda po dodatna pojasnila, 
oglasite neposredno pri nas na podjetju, kjer vam bomo na ta z veseljem 
odgovorili.  S spoštovanjem,    
 
Franc CIPOT, direktor 
CEROP d.o.o. 
Vaneča 81B, 9201 Puconci 
T: 02 545 93 10; info@cerop.si« 

 

mailto:info@cerop.si
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VPRAŠANJE 
Po zadnjih podatkih z dne 7.4.2016 je v vodovodu prisotno 33mg1I vode 
nitratov, v Gornji Radgoni kažejo podatki, da je z dne 8.3.2016 prisotnost 
nitratov 23mg1I oz. odvzeti vzorec z dne 17.5.2016 pa še komaj 18mg/l. 
Zakaj vprašujem, po zadnjih informacijah bi naj občani naše občine pili vodo 
iz vodnjakov Podgrada oz. se voda iz vodnjakov Segovci premete v vodnjakih 
v Podgradu. Ker že tri mesece prosimo za podrobnejše informacije o 
delovanju sistema se sprašujem ali se kaj skriva ali enostavno nimate potrebe 
posredovati članom občinskega sveta vsebine, ki bi dajali verodostojne 
odgovore občanom. Podatke sem dne 17.8.2016 prepisal iz spleta. 
 
Odgovor: 
Vzorec je bil vzet dne 20.07.2016 in vrednost nitratov 23 mg/l, vzorec z dne 
07.09.2016 pa zanaša vrednost nitratov 19 mg/l. Občani  Občine Apače 
pijemo vodo iz vodnjakov v Segovcih in Podgradu že od meseca junija 2016. 
Podatki o analizah in odvzetih vzorcih vode na javnem vodovodnem omrežju 
pa se nahajajo tudi na spletni stani JP Prlekija d.o.o.. 
 
 
 
POBUDA 
Na cesti Grujič Horvat na ovinku hiše bi bilo potrebno postaviti še eno 
svetilo. Pri sprehodu občani opažajo, da je del cestišča v temi. Po 
predhodnem pregledu sveta za preventivo se naj odloči glede varnosti tega 
odseka, ki pa je je obremenjen tudi z kolesarji. 
 
ODGOVOR: Omenjena pobuda se je vzela na znanje, zadeva se bo skušala 
reševati v okviru finančnih zmožnostih pri pripravi proračunov za 
naslednja leta. 
 
 
 
OSTALI ČANI IN ČLANICE OBČINSKEGA SVETA ZASTAVIJO V NADALJEVANJU 
VPRAŠANJA, POBUDE…le ta/te so povzete. Seje so snemane, dobesedne navedbe 
se hranijo na DVD-ju, le ta pa se nahaja v prostorih občinske uprave. 
 
-Jože Zemljič 
 
-POBUDA:  
Bankine, ki so bile na relaciji-  Janhova- Grabe - Stogovci- je bilo na cesti več 
kamenja,  kot na bankinah. Pobuda, da se reagira.  
 
Odgovor: 
Poda na sami seji Bojan Sobočan.  

 
-Milan Belec 
 
-POBUDA : 
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Pobuda, za spremembo odloka, da se lahko na avtobusnih postajališčih nalepijo 
oglasni letaki. Sprememba odloka? 
 
ODGOVOR: Sprememba Odloka o oglaševanju in obveščanju bo pripravljena za 
eno od naslednjih sej.  
 
 
 
-POBUDA:  
-Aktivnosti glede tabel oziroma prestavitev tabel v Konjišču se začasno ustavijo. 
 
-POBUDA:  
Košnja bankin proti Konjišču in na splošno pobuda glede košnje – predlogi? 
 
ODGOVOR: Košnja bankin ob občinskih cestah  je bila izvedena oz. se je izvajala 
v drugi polovici meseca avgusta po celotni občini.  
 
 
-POBUDA: 
Predlaga se dan odprtih vrat na ČN Apače. Datum dneva odprtih vrat – v času 
Občinskega praznika ? 
 
Odgovor: 
Kot smo obvestili občane bo ogled in strokovno vodenje organiziran 
predvidoma v mesecu oktobru 2016 / najava v okviru občinskega praznika/. 
 
 
-Renato Flisar 
 
-POBUDA:  
Zgradba – stara zgradba KZ v centru Apače. Propada, je nevarna, pristopiti k 
rešitvi, ali najem, ali rušitev, opozoriti na nevarnost.  
Odgovor: 
Poda na sami seji župan.  
 
 
-VPRAŠANJE:  
Nova kanalizacija. Nekaj občanov opozarja, da ponekod zaudarja. A bo to trajno, 
a se to da kako rešiti?  
 
Odgovor: 
Vprašanje smo posredovali upravljavcu javne kanalizacije JP Prlekija d.o.o., 
ki zadevo preučuje in išče razloge za občasni smrad. 

 
 
-Silva Vračko 
 
-POBUDA: 
Se pridruži pobudi Renata. Je pa še na nekaj zastarelih, propadajočih objektov.  
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Odgovor: 
Poda na sami seji župan.  
 
-VPRAŠANJE: 
Stanje na 11- mlinskem kanalu. 
 
Odgovor: 
Poda na sami seji župan.  
 
-POHVALA:  
Krajevno vaškemu odboru Vratja Vas za lično urejeno hišico in okolico.  
 
Odgovor: Zahvaljujemo se za pohvalo.  
 

 
-Roman Potočnik 
 
-POBUDA: 
Bankine niso toliko krive, kot je krivo neprimerna vožnja. Potrebna primerna 
sanacija. Primeren predlog rešitve ? 
 
ODGOVOR: omenjeno smo vzeli v na znanje. Problematične ovinke občinskih cest 
bomo skušali sanirati z betonskimi travnimi tlakovci, v okviru finančnih 
zmožnostih proračunskih sredstev za te namene. 
 
 
 
-Danijel Ščap 
 
-VPRAŠANJA: 
-Kako je z realizacijo sklepa številka 125. ? 
 
ODGOVOR: Postopek je v teku. 
 
-Kakšen je načrt, vizija za rekonstrukcijo – pridobivanje sredstev za 11- mlinski 
potok? 
 
ODGOVOR: Postopek je v teku. 
 
-Koliko znašajo stroški sodnih obravnav za GŠGR in v kakšni fazi je postopek?  
 
ODGOVOR: Vse sodne stroške do sedaj je na podlagi zavarovalne police-
zavarovanja pravne zaščite je poravnala Zavarovalnica ARAG. Zadevni postopek 
se vodi pri Višjem sodišču v Mariboru. 
 
-Izgradnja POŠ Stogovci- koliko otrok se je vpisalo v 1. razred  POŠ Stogovci ? 
 
ODGOVOR: Na PŠ Stogovci se je letos vpisalo 7 otrok. Ostalo jih je 5.  Družina 
enega otroka se je preselila v drug šolski okoliš, drugega pa so iz logističnih 
razlogov vpisali na OŠ Gornja Radgona. 
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-Kolesarska pot- kako daleč je zadeva ? 
 
ODGOVOR:  o stanju na dan seje občinskega sveta podan na sami seji s strani 
Helene Kraupner.  
 
Dodatno:  V letu 2015 sej je intenzivno pristopilo k pripravi projektne 
dokumentacije za kolesarsko stezo Črnci – Apače, katerega del je bilo možnost 
prijaviti na projekt Interreg  Slovenija – Avstrija.  
 
Po oddaji omenjene in prioritetne vloge  ( vezane na sofinanciranje) v februarju 
2016 se je pristopilo k ostalima dvema etapama kolesarske povezave; in sicer 
smo dne 30.3.2016 oddali naročilo za izdelavo projektne dokumentacije za 
izvedbo relacije Segovci – Lutverci ter idejne zasnove za relacijo Vratji vrh – 
Lutverci.  
 
STANJE NA DAN 28.9.2016: 
A) Relacija SEGOVCI – LUTVERCI: Dne 5.9.2016 je bila na Ministrstvo za 
infrastrukturo, Direkcijo RS za infrastrukturo  na podlagi ponudb posredovana 
vloga za imenovanje vodje recenzije.  
Dne 16.9.2016 smo s strani upravljavca, DRSI, prejeli sklep o imenovanju vodje 
recenzije. Isti dan je bilo recenzentu, podjetju Maping, oddano naročilo za 
izvedbo recenzije projektne dokumentacije za Kolesarsko povezavo med Segovci 
in Lutverci ob državni cesti R2-438/1307.  
 
Recenzija, ki je za ta del zahtevana, obsega naslednja področja: prometno 
varnost, manjši cestni objekti, gradbeno tehnične rešitve, peš in kolesarske 
povezave, javno razsvetljavo, odvodnjavanje in zaščito komunalne 
infrastrukture. 
 
Za pridobivanje soglasij je bil tudi že sklican sestanek z lastniki zemljišč, kjer je 
predvidena kolesarska steza; in sicer dne 21.9.2016. Od vabljenih 20 lastnikov 
in upravljavcev zemljišč se je sestanka udeležilo le 5 lastnikov oziroma 
zastopnikov. Izjave, ki so jih lastniki prejeli na samem sestanku so bile naknadno 
pisno posredovane tudi ostalim, ki se sestanka niso udeležili (in ponovno tudi 
tistim, ki jih podpisanih še niso vrnili).  
 
B) Relacija VRATJI VRH – LUTVERCI: 
Za omenjeno relacijo je bila dne 27.7.2016 izdelana in dostavljena na občino 
projektna dokumentacija na nivoju idejne zasnove ter dne 7.9.2016 prejeti 
projektni pogoji s strani Direkcije RS za infrastrukturo.  
Za omenjeno relacijo je v izdelavi projektna naloga. Naročilo je bilo oddano dne 
13.9.2016. Po prejemu sledi postopek posredovanja projektne naloge na DRSI v 
potrditev.  
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-Kolikšen znesek za spletno stran v obdobju 2011- 2016 in v primerjavi z 
nekaterimi je znesek visok ? 
 
ODGOVOR: Za obdobje od leta 2011 do leta 2015 je podatek javno objavljen v 
Zaključnih računih proračunov občine Apače na spletnih straneh občine. Besedna 
zveza »znesek visok« je relativna, saj je treba pretehtati ne le zneske, ampak 
obseg pogodbe.  
Mesečni strošek vzdrževanja spletne strani znaša 139,50 brez DDV (izvajalec ni 
davčni zavezanec). Navedeni strošek zajema gostovanje na strežniku in 
vzdrževanje spletne strani z vnašanjem vsebin izvajalca – po potrebi.  V začetku 
letošnjega leta je bil s strani izvajalca izveden prenos vsebin starih spletni strani 
na nov portal -  strošek navedenega prenosa je znašal 840,00 EUR. 
 
Izvajalec se je ob sklenitvi pogodbe zavezal izvajati naslednje storitve: 

 na spletnem portalu e-občina brez dodatnih stroškov objaviti elektronske 
vloge naročnika v roku enega meseca od podpisa pogodbe; 

 za vsako spremembo storitve sodelovati z naročnikom; 

 da bo storitev izvrševal v skladu z utemeljenimi zahtevami naročnika, 
strokovno ustrezno po vseh sodobnih izsledkih znanosti in stroke, vestno 
in kvalitetno; 

 da bo naročnika sproti obveščal o vsem, kar bi Iahko vplivalo na izvršitev 
storitve; da bo za vsak predlog spremembe izvajanja storitve za katerega 
misli, da je smotrn, priskrbel soglasje naročnika 

 da bo na lastnem strežniku uredil potrebne nastavitve za dostop do 
naslovne strani občine preko domene www.apace.si 

 da bo naročniku zagotovil prenos zapisnikov občinskih svetov, občinskih 
novic, občinskih vestnikov, zapisnikov sej občinskega sveta in druge 
občinske dokumentacije v obsegu do 3 GB brezplačno, vsaka nadaljnji GB 
pa po ceni dodatnih 5 EUR mesečno. 

 da bo naročniku omogočil brezplačno pošiljanje do 300 SMS obvestil 
občanom. 

 
Dodatno se je v letu 2016 uvedel »Modul za vodenje lokalnega utripa«, ki 
omogoča društvom, da sama objavljajo dogodke oziroma članke o delovanju 
društev. Cena aktiviranja modula je znašala 360 EUR in vključuje poleg uvedbe 
modula tudi izvedbo predstavitve in izobraževanja za društva, ki je potekalo v 
mesecu maju v prostorih Kulturnega doma Apače. Ta odločitev se je izkazala kot 
koristna in dobrodošla za društva ter obveščanja.  
 
 
 
-POHVALA: 
-Za gramoziranje. 
 
Odgovor: Zahvaljujemo se za pohvalo.  
 
-POBUDA:  
-Za sam turizem nismo naredili nič. Kaj smo naredili za privabljanje gostov ? 
Predlog, da bi Občinski svet na naslednji seji obravnaval Strategijo turizma? 

http://www.apace.si/


 

Stran | 37 

 
-ODGOVOR: Delno odgovoril na sami seji župan.  
 
Za turizem lahko naredilo toliko, kolikor imam na voljo sredstev. 
 
Po preučitvi bo morebiti Strategija predmet obravnave na eni izmed naslednjih 
sej.  
 
-POHVALA: 
-Župan se udeležuje sej.  
 
Odgovor: Zahvaljujemo se za pohvalo.  
 
 
-Eva VALNER 
 
-POBUDA:  
Cesta Plitvica- Lešane prometna. Cestišče spolzko, nevarno, nepregledno. V tem 
križišču predlagamo postavitev ogledala ? 
 
ODGOVOR: Na podlagi podane pobude se je opravil terenski ogled lokacije. Na 
terenu je bilo ugotovljeno, da je postavitev prometnega ogledala upravičena. V 
sled navedenega bo občina Apače nabavila in postavila prometno ogledalo na 
predmetni lokaciji ob občinski cesti JP 604731 Lešane – Plitvički Vrh. 
 
-POHVALA: 
Urejen potok v Plitvici. 
 
Odgovor: Zahvaljujemo se za pohvalo.  
 
-VPRAŠANJE:  
Sestanek KVO Plitvica. Glede nakupa MKČN- upravičenost do subvencij. Pravne 
podlage ? 
 
Odgovor: Postopek je v teku.  
 
-Franci GROBNIK 
 
-POBUDA: 
Kritika na račun TRC Konjišča- odnos do občanov. Župan opravi razgovor s 
predsednikom RD? 
 
ODGOVOR: Župan je opravil razgovor s predsednikom Ribiške družine; in sicer 
dne 14.9. 2016.  
 
-POBUDA: 
Postojanka Bicikl- bi želela odkupiti še zemljišča. Pomoč občine ?  
 
ODGOVOR: Iz razloga ohranitve lastništva v neposredni bližini Mosta v Črncih ter 
s tem izvedbe nadzora nad izvajanjem turistične dejavnosti in nadaljnjega 
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turističnega razvoja na tej dotični lokaciji, je občina pripadajoče zemljišče k 
Postojanki oddala slednjim najem. 
 
 
 
-Apel:  
OPN-pobude na Občino. 
 
Odgovor ni potreben, saj ni šlo za pobudo, vprašanj.  
 
-POBUDA: 
Košnja trave- pred praznikom bi se lahko pokosilo. Pobuda za naprej ? 
 
ODGOVOR: omenjeno smo vzeli v na znanje.  

 
 
 
-KRITIKA: 
Informator: Ime same prireditve – Krajevno vaški sejem ? 
 
ODGOVOR: Maríjino vnebovzétje (tudi véliki šmáren, vélika máša, šmárno, vélika 
gospójnica) je praznik, ki ga katoliški in pravoslavni kristjani obhajajo 15. 
avgusta. V Sloveniji je na ta dan dela prost dan od leta 1992.  
Občina je svoje občane želela v informatorju (z enakim besedilom, kot že vsa 
leta poprej – tudi že v času Krajevne skupnosti Apače) obvestiti, da bo na ta dan 
v centru Apač potekal tudi krajevni sejem in pri gasilskem domu veselica.  
 
Nikakor ni bil namen vabila izkriviti pomena cerkvenega praznika ali ga celo  
poistovetiti s krajevno vaškim sejmom, ampak le obvestiti občane o dogajanju na 
ta dan.   
 
-POBUDA: 
Center Apač- skice- posredovanje le teh ? 
 
 
-Jože ZAGORC: 
 
-VPRAŠANJE:  
»Oblika in tip jaška ? Ali točno tipski ali betonski ? 
 
Odgovor: 
O obliki in tipu vodomernega jaška so bili občani že pisno obveščeni v mesecu 
maju 2015. 

Vodovodni priključek mora biti urejen v skladu z Odlokom o oskrbi s pitno 
vodo na območju Občine Apače ter po predpisanem standardu, določenem v 62., 
64., 65., in 68. člena Tehničnega pravilnika o javnem vodovodu Občine Apače. 
To pomeni, da mora imeti vodovodni priključek: 

 ustrezen vodomerni jašek, ki mora biti ustrezno dimenzioniran in 
zaščiten pred zmrzaljo, nameščen na parceli lastnika priključka in 

https://sl.wikipedia.org/wiki/Praznik
https://sl.wikipedia.org/wiki/Katoli%C5%A1tvo
https://sl.wikipedia.org/wiki/Pravoslavje
https://sl.wikipedia.org/wiki/Kristjani
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je lahko tovarniški ali pa betoniran dimenzij, kot to določa Tehnični 
pravilnik o javnem vodovodu Občine Apače in 

 obračunski vodomer in nepovratni ventil–UFR. 
 
 
 
-VPRAŠANJE: 
»OPN- sprememba za objekte nad 30 m2- pobuda, da se vnese v nov OPN.« 
 
Odgovor: 
Pobuda se upošteva. 
 
 
 
 
 
ODGOVORE PRIPRAVILA OBČINSKA UPRAVA 
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